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1. Godkendelse af referat 

 

2. Orientering fra skolen  
 

Lise orienterer om corona situationen: 

Opstarten efter ferien har været præget af usikkerhed i forhold til hvorvidt vi var omfattet af 

nedlukningen. Vi har ca. 5 elever der pt holdes hjemme. Ledelsen holder kontakt med de 

berørte elever og personalet er i daglig kontakt med eleverne og der undervises over skype 

og MU. To af de ældste elever har været i praktik i en længere periode i de yngre grupper, 

denne praktik er indstillet frem til den 17.1. Præst er pt aflyst, det har ellers været afholdt i 

salen. De ældste elever skulle egentlig på lejrskole i år og lærerne er opfordret til at tænke 

kreativt. Lise har skrevet ud og opfordret personalet til at genopfriske de kendte 

retningslinjer sammen med eleverne og der opfordres endvidere til at personalet benytter 

mundbind ved fælleskørsel.  

Madskole i ungdomsskoleregi er pt også aflyst.  

 

a. Børn 

i. Magtanvendelse  

Ad i) Der har været enkelt tilfælde af elev til elev vold. 

 

ii. Fravær 

Ad ii) Ledelsen har kontakt til de forældre, der glemmer at give skolen besked deres børns 

fravær. 

 I juleferien kom der færre elever end ventet, så der var personale i overskud, men dagene har 

været hyggelige. 

 

iii. Status på børn til kommende skoleår 

Ad iii) Det ser ud til, at der pt kommer fem elever i den kommende 0. klasse, men den 

endelige visitation finder sted i marts. 

 

b. Personale 



 

Side 2 af 4 

i. Personalesituationen 

Ad i) Der ser pt ud som om, at vi muligvis kan gå i nul m.h.t. personalebehovet for det 

kommende skoleår. 

ii. Sygefravær 

Ad ii) Vi har haft to langtidssygemeldte. Ind i mellem er der personale til test. Vores sekretær 

er pt sygemeldt, vi afventer om der er brug for support udefra. 

iii. Voldsindberetninger 

Ad iii) Vi har indberetninger ang. en elev, der tager fat i armen ved frustration. 

c. Økonomi 

i. Status på 2020 

Ad i) Vi prøver at få lov til at overføre et overskud, så vi kan minimere underskuddet i 2022. 

ii. Coronaudgifter 

Ad ii) Vi har haft øgede udgifter i forbindelse med corona-restriktioner i 2020. Vi får derfor 

tilført 38.000kr. 

iii. Godkendelse af budget 2021 vedhæftes dagsorden 

Ad iii) Vi overfører et overskud fra 2021 til 2022. Budgettet for 2021er godkendt. 

 

 

3. Orientering fra formanden 

Ad 3) Ingen henvendelser til formanden. Et medlem af bestyrelsen orienterer om, at de 

oplever skiftende chauffører på en enkelt rute. Der er kontakt til BAT. Skolen orienteres 

efterfølgende hvis der er brug for opbakning 

 

 

4. Orientering fra LEV 

Ad 4) Henrik orienterer om, at man arbejder på, at få gjort overgangen fra ung til voksen 

lettere i sagsbehandlersystemet. Lise fortæller, at såvel børne som voksen sagsbehandler har 

været inviteret til møde ang. en elev i udskolingen, hvilket var positivt for alle. Vi må hjælpe 

hinanden med at få overgangen for den enkelte elev gjort så god som mulig 

Børnehuset i Svaneke ser ud til at flytte op til Mælkebøtten. 

 

5. Høringssager 
 

- Høring vedr. revideret styrelsesvedtægt 

Ad 5) Tages til efterretning, dog ønsker vi indføjet, at vi også ønsker at der skal foreligge en 

beskrivelse af, hvilke tiltag, der er gjort på den folkeskole, der visitere en elev til 

specialskolen. 

 

- Høring vedr. anvendelse af pulje til folkeskolerne 

Ad 5) Bekymring for konsekvenserne når kommunens mulighed for økonomiske styring 

svækkes 

Støtte til at der anvendes 70.000 kr. til årlig ajourføring af socioøkonomiske undersøgelse.  

 

 



 

Side 3 af 4 

 

6. Evt. 

Ad 6) Intet at bemærke 
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